

MANN+HUMMEL

Hindenburgstr. 45
D-71631 Ludwigsburg
Phone +49 (0)7141 98 0

Fax +49 (0)7141 98 2545
info@mann-hummel.com
www.mann-hummel.com

MANN+ HUMMEL

The MANN+HUMMEL Group

1.000 research & development specialists, continuous growth and more than 16 filter elements produced per second - for 75 years MANN+HUMMEL has displayed an impressive track record. Quality, service and innovations make the MANN+HUMMEL Group a distinguished development partner and original equipment supplier to the international automotive and mechanical engineering industries. With a clear vision of "Leadership in Filtration" around 16,000 employees across more than 60 sites worldwide have generated a total sales revenue of about EUR 2.8 billion in 2014.

Business fields of the company are:

Automotive Original Equipment

Air filter systems, intake manifold systems, liquid filter systems, cabin filters and technical plastic parts

Automotive Aftermarket

Filter elements for vehicles maintenance under brands such as MANN-FILTER and Purolator

Industrial Filtration

Filter systems and elements for industrial applications, construction and agricultural machinery, compressors and vacuum pumps

Water Filtration

Ultrafiltration systems, reverse osmosis equipment and bioreactors

Die MANN+HUMMEL Gruppe

1.000 Forscher und Entwickler weltweit, kontinuierliches Wachstum und mehr als 16 produzierte Filterelemente pro Sekunde - MANN+HUMMEL schreibt seit 75 Jahren Filtrationsgeschichte. Qualität, Service und Innovationskraft machen das Traditionsunternehmen zu einem gefragten Entwicklungspartner und Serienlieferanten der internationalen Automobil- und Maschinenbauindustrie. Unter der Vision „Leadership in Filtration“ haben 2014 weltweit rund 16.000 Mitarbeiter an über 60 Standorten einen Umsatz von etwa 2,8 Milliarden Euro erwirtschaftet.

Die Tätigkeitsfelder des Unternehmens sind:

Automobil Erstausrüstung

Luftfiltersysteme, Saugsysteme, Flüssigkeitsfiltersysteme, Innenraumfilter und technische Kunststoffteile

Automobil Ersatzteilgeschäft

Filterelemente für die Wartung von Kraftfahrzeugen unter Marken wie MANN-FILTER und Purolator

Industriefiltration

Filtersysteme und -elemente für Industrieanwendungen, Bau- und Landmaschinen, Kompressoren und Vakuumpumpen

Wasserfiltration

Ultrafiltrationsanlagen, Umkehrosmosisanlagen und Bioreaktoren



Core competencies

- Automotive Original Equipment
- Automotive Aftermarket
- Industrial Filtration
- Water Filtration
- Air Filtration

Kernkompetenzen

- Automobil Erstausrüstung
- Automobil Ersatzgeschäft
- Industriefiltration
- Wasserfiltration
- Luftfiltration